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Vragen van het lid Azough
(GroenLinks) aan de staatssecretaris
van Justitie over een mogelijke
miljoenenclaim wegens een te hoge
legesheffing. (Ingezonden 1 oktober
2009)

1
Kent u het bericht1 dat advocaten
verwachten dat Turkse migranten
succesvol te veel betaalde leges
zullen terugvorderen van de
Nederlandse overheid na een
uitspraak van het Europese Hof van
Justitie?

2
Bent u het met de geciteerde
advocaat eens dat de volgens het
Europese Hof te veel betaalde leges
moeten worden terugbetaald? Kunt u
aangeven om welk bedrag het naar
verwachting zal gaan?

3
Kunt u inmiddels aangeven welke
gevolgen de consequente
interpretatie van het
Associatieverdrag, dat als
uitgangspunt formuleert dat Turkse
onderdanen aan geen andere
verplichtingen onderworpen kunnen
worden dan destijds golden, verder
nog zal kunnen hebben?

1 De Telegraaf, 24 september 2009:
«Miljoenenclaim na te hoge leges Turkse
migrant».
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